



TO WHOM IT MAY CONCERN

We, Anglo International Mining B.V., are owner of the AIMOL and AIMOL-M brands. In this capacity we are responsible for the production, marketing, sales and distribution of all AIMOL and AIMOL-M products worldwide.

In our continuous strive to maintain and/or improve the quality of our products we have implemented a quality system according to the ISO 9001 standard. In November 2016 we have been audited to by DNV-GL against this norm. We are proud to inform you that on December 19, 2016 we have received the official notification that we are now a ISO 9001 certified company. The scope of our certification is:

Production and sales of lubricants and lubricating greases.

We trust that for our clients worldwide this is further assurance of the high standards that we set for you for AIMOL, AIMOL-M products.

Attached please find a copy of the official certificate.

По месту требования,

Мы, Anglo International Mining B.V., являемся владельцами брендов AIMOL и AIMOL-M. В этом качестве мы ответственны за производство, маркетинг, продажи и дистрибуции всех продуктов AIMOL и AIMOL-M по всему миру.

Мы постоянно стремимся поддерживать и / или улучшать качество нашей продукции, для этого мы внедрили систему контроля качества в соответствии с ISO стандарту 9001. В ноябре 2016 года мы были проверены на ДНВ-GL по этой норме. Мы рады сообщить Вам, что с 19-го декабря 2016 года мы получили официальное уведомление о том, что мы теперь сертифицированы по ISO 9001, сфера нашей сертификации:

Производство и продажа смазочных материалов.

Мы верим, что для наших клиентов по всему миру, это дальнейшее подтверждение высоких стандартов, которые мы ставим себе для вас и для продуктов AIMOL, AIMOL-M.

Прилагаем копию официального сертификата.

Anglo International Mining B.V.

P.G. de Groot
Managing Director



Anglo International Mining BV
Haringvliet 543
3011 ZP Rotterdam
The Netherlands

Tel: +31 10 2827927
Fax: +31 10 2827926
Email: info@aimol.nl
www.aimol.nl

VAT NL0055.99.489
Reg. № 27100130
ABN-AMRO Bank N.V.
IBAN: NL66ABNA0492273499
BIC: ABNANL2A